
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült az Egyházasrádóci Intézményfenntartó Társulási Tanács 2013. február 13-án 
megtartott nyilvános üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Egyházasrádóc 
 
Az ülésen jelen van: Sőre Zoltán Egyházasrádóc község polgármestere, 
                                  Paksiné Kecze Tünde Nemesrempehollós község 
polgármestere, 
                                  László Zoltán Rádóckölked község polgármestere, 
                                  Neumanné Janzsó Ildikó aljegyző, 
                                  Takács Ervin körjegyző, Berbás Péterné gazdálkodási 
főelőadó 
Az ülésen jelen van tanácskozási joggal Francsics Zoltán Nagykölked polgármestere. 
 
Sőre Zoltán Egyházasrádóc polgármestere üdvözli a társulási ülésen megjelenteket. A jelenléti 
ív alapján megállapítja, hogy a társulásban részt vevő 3 önkormányzat mindhárom 
polgármestere jelen van. A társulási tanácsülés határozatképes. Jelen van a két jegyző, illetve 
meghívást kapott a társulás volt tagjának polgármestere. 
 
Javasolja a kiküldött meghívó szerinti napirend elfogadását. 
 
Intézményfenntartó Társulási Tanács 3 szavazattal 0 ellenében a javaslat alapján az alábbi 
napirendet elfogadja. 
 

N a p i r e n d 
 
 
1./ Intézményfenntartó Társulási Tanácsból kilépő Nagykölked Önkormányzat vagyonának  
      megvásárlása 
 
      Előadó: Sőre Zoltán polgármester 
 
2./ Közös fenntartású intézmények 2013. évi költségvetése 
 
      Előadó. Sőre Zoltán polgármester 
 
 
1./ Intézményfenntartó Társulási Tanácsból kilépő Nagykölked Önkormányzat vagyonának  
      megvásárlása 
 
      Előadó: Sőre Zoltán polgármester 
 
Sőre Zoltán Egyházasrádóc polgármestere tájékoztatja a jelenlévőket arról, hogy 
Egyházasrádóc Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Nagykölked vagyon 
kiadásának kérdését. A testület hosszú távra gondolkodik, ajánlatot tett a vagyonrész 
kivásárlására 2,5 millió ft összegre, amit lelakásként biztosít Nagykölked számára. A 
képviselő-testületi határozatot megküldtük részükre. Rádóckölked és Nemesrempehollós 



elzárkózik a vagyon rész megvásárlásától. 
Nagykölked Község Önkormányzat Képviselő-testülete reagált az ajánlatukra. Nem fogadják 
el Egyházasrádóc 2,5 millió ft-os vételi ajánlatát. Véleményük szerint alacsony, további 
tárgyalások szükségesek, ha nem sikerül megegyezni értékbecslést fognak kérni. 
Egyházasrádóctól felhalmozási pénzkimutatást kért, hogy az elmúlt években mennyivel 
járultak hozzá a felújításokhoz, pályázatokhoz. A társulás 20 éve működik, ennyire 
visszamenően nem, de kb 10 évre vonatkozóan tudjuk vállalni, hogy elkészítjük a kimutatást. 
Ezek után Nagykölkednek kell lépnie, mondjanak ajánlatot. 
 
Francsics Zoltán Nagykölked polgármestere nem tud ajánlatot mondani, a testület erre nem 
hatalmazta fel. Látniuk kell azt az összeget is amit eddig befizettek a közös intézményekhez. 
Kár lenne a számokba konkrétan belemenni, amíg nem tudjuk a valós értéket. 
 
Sőre Zoltán Egyházasrádóci polgármester válaszol, hogy akkor lépjen Nagykölked, 
becsültesse fel a vagyont. 
 
László Zoltán Rádóckölked polgármestere ismételten felveti, hogy a vagyon kiadásról a 
kilépésig kellett volna dönteni. Javasolja, semmisítsük meg a határozatot. Nekik mínuszos a 
költségvetésük, semmilyen szándékuk nincs Nagykölked vagyonrészének megvásárlásához. 
 
Francsics Zoltán Nagykölked polgármesterének véleménye, hogy ez nem így van. A kilépést 
igen is megszavazták. A dolog kétoldalú. 
 
Neumanné Janzsó Ildikó aljegyző László Zoltán polgármester felvetésére reagál. A határozat 
után kell a vagyont kiosztani. Ebben májusig kell megállapodni. 
 
Paksiné Kecze Tünde Nemesrempehollós polgármestere nyilatkozok. Nemesrempehollós 
költségvetés is mínuszos, tehát ugyanúgy nincs pénze a vagyonkiadásra. Kompromisszumra 
kellene jutni a két önkormányzatnak, Egyházasrádócnak és Nagykölkednek. Van egy olyan 
mondás, hogy minden annyit ér, amennyit adnak érte, amennyiért meg lehet vásárolni. 
 
Sőre Zoltán a napirend témáját azzal zárja le, hogy a kimutatást Nagykölked rendelkezésére 
bocsátja. Náluk a labda, várjuk az ajánlatukat. 
 
2./ Közös fenntartású intézmények 2013. évi költségvetése 
     Előadó: Sőre Zoltán polgármester 
 
Sőre Zoltán polgármester elmondja, hogy a kimutatásokat mindenki megkapta a közös 
fenntartású intézmények 2013. évi költségvetésével kapcsolatosan. Az iskola kikerült a 
költségvetésből. 
Fennmaradó nagy intézmény az Óvoda, illetve kisebbek a fogorvosi, védőnői és 
gyermekjóléti szolgálat, amelyet közösen látunk el. 
Kezdené a Gyermekjóléti szolgálattal. A kimutatásból látszik, hogy alulfinanszírozott. Annak 
idején  javasolta, hogy vigyük be a Kistérségbe, így nekünk nem kerülne pénzbe. Sajnos a 
polgármestereket nem tudta meggyőzni, nem szavazták meg. Mint látszik a dologi kiadás 
nagyon minimális is. Az iroda az iskola épületében van. Eddig még emiatt nem szóltak, de ha 
el kell hozni, akkor az plusz költség. 
A védőnői szolgálat nagyjából fedezve van. A fogorvosi ellátás nem volt zökkenőmentes. 
Most ismét a Rádócdent Bt látja el. Az elmúlt 1-2 hónap alulfinanszírozott, de ez lesz jobb is. 
Óvoda is alulfinanszírozott. Közel 10 millió forint hiányzik. A normatíva gyermeklétszámra 



van. Egy óvónővel kevesebb van, a hat helyett csak 5. Nincs helyettesítés, túlóra. Három 
dajka és 1 konyhai dolgozó van, akik alkalmazása kötelező. Semmi béremelés nincs benne, 
csak a törvény általi soros lépések, illetve két dolgozó jubileumi jutalma, ami megnöveli a 
költségeket. Ezeket azonban kötelező kifizetni. Villamosenergiára 150.000 ft-ot terveztünk, 
de ez nem lesz elég. Eddig az iskolától kapta az áramot a felső épület, de az állam az iskolát 
átvette, így almérővel le kellett választani. Dologi kiadás is nagyon minimális. 
 
László Zoltán Rádóckölked polgármestere arról tájékoztatja az intézményfenntartó társulást, 
hogy képviselő-testülete olyan döntést hozott, hogy a tavalyi szinten tudja elfogadni az óvoda 
költségvetését. Mínuszosok és úgy járnak, mint tavaly hiába vállalják nem tudnak utalni. 
 
Takács Ervin körjegyző, mik a 2012-es számok, ami más, amihez képest most emelkedés van, 
mondja el. 
 
Sőre Zoltán polgármester érti a rádóckökedi polgármester felvetését. Erre reagálva elmondja, 
hogy Egyházasrádóc is ebben a helyzetben van, de ennek ellenére mindig vállaltuk a ránk eső 
nagyobb 70 %-os részt, akkor is, ha éppen nem a mi gyerekeinket érintette. Rádóckölkedről 
vannak pont az SNI-is gyerekek, akik többe kerülnek. Egyházasrádóc ezen nem háborog, 
globálban gondolkodik.  
 
Neumanné Janzsó Ildikó aljegyző arról beszél, hogy annak sincs értelme, hogy megszavazzák, 
de tudják, hogy nem fogják tudni utalni. Megtervezem a költségvetésemben, de nem tudom 
teljesíteni. ÖNHIKI kérdés felvetésére elmondja, hogy lesz, de másképpen. 
 
Sőre Zoltán polgármester szerint a polgármester feladata, hogy megoldja a finanszírozást. 
Egyházasrádóc tavaly is meg finanszírozta a részüket hitelből kamattal és nem küldözgetett 
felszólításokat, csak jóval később kérdezett rá, hogy mikor tudnak utalni. ÖNHIKI-vel és 
bank konszolidációval megoldódott. Rádóckölked is szép ÖNHIKI-t kapott. Ebből utalta 
elmaradását. A beszámoló után a visszautalás időben megtörtént válaszol László Zoltán 
felvetésére. De lehet olyan megoldás is, hogy javasoljuk az Alapító Okirat módosítását és 
kivesszük az SNI-s tanulókat. 
Várja Rádóckölkedtől a javaslatot miből vegyünk le. 
 
Takács Ervin körjegyző a feladatokon végigmenve elmondja, hogy egyedül a dologiból 
lehetne levenni, ami minimális 300 ezer ft.  
 
Sőre Zoltán polgármester elmondja, hogy ennek is 70 %-át Egyházasrádóc állja, Rádóckölked 
része kb. 30 ezer ft. 
 
Neumanné Janzsó Ildikó aljegyző úgy látja, hogy a költségvetés a jubileumi jutalom növeli 
meg. 
 
Takács Ervin körjegyző elmondja, hogy a jubileumi, a soros lépések és a 300 ezer ft dologi a 
különbség. A jubileumi jutalmak kiszámítása egyértelmű volt, mivel mindkét jubileumi 
jutalomra jogosult dolgozó itt is kezdett dolgozni. 
 
László Zoltán Rádóckölked polgármestere és Neumanné Janzsó Ildikó aljegyző az energia 
költségekkel kapcsolatosan elmondja, hogy nem látják az energia költségek megfelelő 
csökkenését, amit a beruházásnak, nyílászáró csere és külső hőszigetelés kellett volna 
eredményeznie. 



 
Sőre Zoltán polgármester reagál, hogy nem minden épületrész teljes felújítása történt meg. 
Ugyanakkor a nagyobb költségcsökkentés a gázkazánok és a rendszer átalakításával együtt 
eredményeznek nagyobb költségmegtakarítást. A kiírt pályázatok nyílászáró és hőszigetelésre 
vonatkoztak, az ilyen irányú beruházásra sajnos nem. Költségmegtakarítás volt, de ne 
felejtsük el, hogy az energiarák is mentek felfelé.  
 
Neumanné Janzsó Ildikó aljegyző véleménye, hogy semmiképp nem célszerű alultervezni sem, 
mert akkor év végén lesz sok. 
 
Sőre Zoltán polgármester: A tavalyi költségvetéshez képest még az inflációt se tettük rá, 
akkor, hol csökkentsünk, még mindig várja Rádóckölked javaslatát. 
 
Takács Ervin körjegyző az aljegyző asszony felvetésére válaszol. Egyházashollósi óvodás 
gyermek nem jár ide. Egyházashollós saját óvodát tart fenn. 
 
László Zoltán Rádóckölked polgármester, mivel nem látnak költségcsökkentési tényezőt, 
javasolja, hogy maradjon így az óvoda költségvetése. Testületét erről meggyőzi. 
 
Sőre Zoltán Egyházasrádóc polgármestere javasolja a közös fenntartású intézmények 2013. 
évi költségvetésének elfogadását és testület elé terjesztését. 
 
Intézményfenntartó Társulási Tanács 3 szavazattal 0 ellenében a következő határozatot hozza: 
 
    1/2013. (II. 13.) Intézményfenntartó Társulási Tanács határozat 
    Intézményfenntartó Társulási Tanács a közös fenntartású intézmények 2013. évi 
    Költségvetését a melléklet szerinti elfogadja. Egyházasádóc- Nemesrempehollós- 
    Rádóckölked együttes Képviselő-testületi ülésre való beterjesztésével egyetért. 
 
    Felelős: polgármesterek 
    Határidő: folyamatos 
 
Napirend után 
 
Paksiné Kecze Tünde Nemesrempehollós polgármestere az óvodával kapcsolatosan elmondja, 
hogy ő a legutóbb felvett óvónő eseténél kifogásolta, hogy miért az idősebb pályázót vették 
fel. Azóta a jelzések alapján úgy látja, hogy ő az, aki sokat foglalkozik, törődik a 
gyermekekkel. A dadákkal kapcsolatosan azonban negatív véleményt fogalmaz meg. 
 
Sőre Zoltán Egyházasrádóc polgármestere arról tájékoztatja a jelenlévőket, hogy az idén is 
folyamatosan jelennek meg pályázatok, ahol kicsi önrésszel lehet a közös fenntartású 
épületeket tovább korszerűsíteni.  
Az óvoda felső épületénél a faszerkezet festését mindenképpen meg kell oldanunk. 
Pályázatokkal kapcsolatosan kéri, hogy a polgármesterek önrész hozzáadása hiányában is 
támogassák.  
 
A társulási tanácsülést 16,00 órakor bezárja. 
 

Kmft. 
 



   Sőre Zoltán                                      Paksiné Kecze Tünde                          
László Zoltán 
   polgármester                                        polgármester                                     
polgármester 
 
 
 
 
                      Neumanné Janzsó Ildikó                                    Takács 
Ervin 
                                aljegyző                                                       
körjegyző 
 
 
  
 
 


